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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SV. KUZAM 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:024-05/22-01/8 
URBROJ:2170-1-09-10-22-22 
Rijeka,21.11.2022. 
 
 
 

ZAPISNIK 
SA 45 SJEDNICE VMO SV. KUZAM 

 
45. sjednica VMO Sv. Kuzam održana je 21.11.2022. s početkom u 16,00 sati u 

prostorijama MO Sv. Kuzam, Sv. Kuzam 19. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Lorenzo Tommasi, predsjednik VMO 

 Ivana Sluga, zamjenik predsjednika VMO 

 Šerifa Šepić, članica VMO 

 Gordana Grdinić, član VMO 

 Milan Dragičević, član VMO 
Ostali nazočni  

  

Sjednici nisu bili nazočni: 
  

 
Usvajanje zapisnika sa 44 sjednice VMO Sv. Kuzam: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

DNEVNI RED 
 

 
1. Dogovor oko realizacije planirane programske aktivnosti Doček Sv. Nikole 
2. Komunalna problematika 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
Predsjednik informira da se u svezi planiranja programa Sv. Nikole kontaktiralo s 
predsjednicom Udruge Karmelino. Udruga je voljna u sklopu obilježavanja dočeka sv. 
Nikole održati zabavu za djecu za čiji nastup su osigurana sredstva kroz planiranu poziciju 
u Financijskom Planu Vijeća MO Sv, Kuzam, te je dobiven prijedlog o slobodnom terminu 
nastupa za 06. prosinca. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno je podržalo da se angažira Udruga Karmelino.  
Vijeće MO je mišljenja da se za pribilježbu djece za pripremu poklon paketa, obuhvate 
samo predškolska i školska djeca (1-4 razreda) koja su prijavljena na Sv. Kuzmu. VMO Sv. 
Kuzam jednoglasno se složilo da unutar programske aktivnosti Doček Svetog Nikole, 
planirani trošak uvršten u Financijski plan MO Sv. Kuzam za 2022., za nabavku igračaka ne 
bi se utrošio, a po predhodnoj zatraženoj i dobivenoj suglasnosti Odjela za gradsku 
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samoupravu i upravu, utrošio bi se za kupnju slatkiša, koji je do sada bio planiran samo 
kroz učešće roditelja, pa bi se ove godine odustalo od provođenja prikupljanja učešća 
roditelja za kupnju slatkiša. 
Nakon što se sastavi konačan popis broja djece predsjednik i zamjenica izvršit će nabavku 
slatkiša u Brodokomercu za pripremu poklon paketa.  
 
 
AD 2 
Predsjednik informira članove Vijeća o sljedećem: 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostavljena je obavijest da je u mjesecu 
svibnju prijavljeno da na ulazu u sportsko igralište Sv. Kuzam postoji potreba da se na 
željeznim vratima postave željezne šipke koje nedostaju, a one koje nisu zavarene da se 
učvrste – zavare, tj. da se oštećeno sanira, ofarba i uredi, međutim zatraženo nije sanirano 
tako daje zahtjev ponovljen. 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostavljena je prijava da na ulaznim vratima 
u dječji park Placa nedostaje kvaka s nutarnje strane, pa je zatražen popravak iste. 
 
- Predsjednik informira da je K.D. “Autotrolej” dostavio mail kao odgovor na požurnicu koju 
je ravnateljica Odjela za mjesnu samoupravu dostavila nadležnim službama Grada kako bi 
Vijeće MO Sv. Kuzam i Vijeće MO Draga dobilo povratnu informaciju na dopis u kojem se 
zatražilo dobivanje termina za održavanje zajedničkog sastanka u svezi mogućeg povratka 
linije 9.  
U mailu se nažalost navodi da nisu u mogućnosti u ovom trenutku ponovno uvesti gradsku 
liniju broj 9, iz nekoliko razloga. Naime, u prvom redu je riječ o nedovoljnom broju vozača, a 
o čemu KD “Autotrolej” vrlo jasno komunicira već dulje vrijeme. Zbog nedostatka vozača 
vozni red je manjeg obima no što je to tijekom prethodnih godina bio slučaj, odnosno 
smanjen je broj polazaka na linijama. Također, u planu poslovanja za tekuću godinu ova 
linija nije uvrštena, a njeno uvođenje, odnosno planiranje značilo bi povećanje planiranih 
kilometara te povećanje subvencije.  
Slijedom navedenog, nisu u mogućnosti udovoljiti zahtjevima mjesnih odbora Sv. Kuzma i 
Drage, te ponovno uvesti liniju 9. 
Na navedeni mail ravnateljica Odjela za mjesnu samoupravu je dostavila povratni mail K.D. 
“Autotroleju” u kojem je konstatirano da se vjeruje na prenijeto činjenično stanje, no Vijeće 
MO Sveti Kuzam je željelo sastanak, te da li postoji mogućnost da se održi ili ne? 
Predsjednik konstatira da se do sada nije dobio odgovor od K.D. “Autotroleja” na postavljeni 
upit. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam primilo na znanje, te se nadalje čeka odgovor K.D. „Autotroleja“ u svezi 
održavanja zatraženog zajedničkog sastanka jer je Vijeće MO Sv. Kuzam i dalje mišljenja 
da problem nije riješen.  
 
- Predsjednik informira da je posjetio službenike Poštanskog ureda na Kukuljanovu kako 
bi dobio točnu informaciju kome uputiti dopis jer postoji problem neredovite dostave pošte 
na Sv. Kuzmu, a ponajprije računa koji se dostavljaju nakon roka plaćanja, isto tako 
dostavljanja pošte na krive adrese, kao i problem dostave preporučene pošte, koja se 
ostavlja samo u poštanskim sandučićima, a ne dolaskom na vrata. 
Predsjednik je prenio dobivenu informaciju kako je dovoljno što je njih upoznao s 
problemom, te su i potvrdili da su neko određeno vrijeme postojali problemi s dostavom 
pošte, te tvrde da će sada biti sve u redu s daljnjom isporukom. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno je mišljenja da će se u dobroj namjeri prihvatiti dobivena 
tvrdnja službenika Poštanskog ureda Kukuljanovo i da će se kontaktirati s mještanima kako 
bi se vidjela daljnja situacija s dostavom pošte. 
 
- Predsjednik nadalje podsjeća da je prema zatraženom održan u dječjem parku „Placa“ 
zajednički izvid s nadležnim osobama iz K.D. „Čistoće“ kako bi se na terenu razmotrio 
prijedlog Vijeća da se postavi jedna fitnes sprava za preostala sredstva iz kom. prioriteta 
VMO za 2022. koja su ostala nakon što je postavljena nova dječja sprava. Dobiven je 
odgovor da preostala sredstva nisu dostatna za postavu predložene fitnes sprave, te je 
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prema izvidu o slobodnom prostoru, a vodeći računa da da su u okviru preostalih fin. 
sredstva dobivena dva prijedloga od stane nadležnih iz K.D. „Čistoće“, a to je postava 
sprave (dostavljena slika) koja bi se postavila istočno od puta koje vodi na sportsko igralište 
ili nabava i postava stolne garniture za koju bi trebalo definirati točnu lokaciju. Predsjednik u 
dogovoru s članovima Vijeća i donesen je zaključak da se postavi stolna garnitura tj. stol i 
dvije klupe na prostor kraj zida uz postojeću kućicu na Placi. Kako bi se pristupilo daljnjoj 
realizaciji o donesenom zaključku Vijeća obaviješteni su nadležni iz K.D. Čistoće. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam primilo na znanje. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
                  Jasna Rendulić 

            Predsjednik VMO "Sv. Kuzam":  
                        Lorenzo Tommasi  

 


